

**No. 35679**

---

**United Nations  
and  
Tajikistan**

**Protocol between the Republic of Tajikistan and the United Nations Office for Drug Control and Crime Prevention on the establishment of the Tajik Drug Control Agency. Vienna, 27 April 1999**

*Entry into force: 27 April 1999 by signature, in accordance with paragraph 4*

*Authentic texts: English and Russian*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 27 April 1999*

*Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

---

**Organisation des Nations Unies  
et  
Tadjikistan**

**Protocole entre la République du Tadjikistan et le Bureau de l'Organisation des Nations Unies en charge du contrôle de stupéfiants et de prévention du crime concernant l'établissement de l'Agence tadjik pour le contrôle de stupéfiants. Vienne, 27 avril 1999**

*Eutrée en vigueur : 27 avril 1999 par signature, conformément au paragraphe 4*

*Textes authentiques : anglais et russe*

*Euregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 27 avril 1999*

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*